
DNEŠNÍ SVÍCENÍ SKONČILO TRAGICKY, MUSELA PŘIJET SANITKA RYCHLÉ 
POMOCI A POLICIE!!!! 

I přes prázdniny se nás nakonec sešlo šestnáct odvážných, kteří se nebojí 
protestovat proti válce a vládě P. Fialy. 

Naproti nám rozbili svoje podium příznivci letniční církve Potter house, což bylo 
dobře, jak se později ukázalo. 

Před osmou hodinou se objevil mladý muž v khaki kalhotách a začal nás 
nejdříve slovně napadat. 

Když jsme na jeho výzvy, že se máme okamžitě zabalit a ukončit svůj protest 
nereagovali, začal útočit na naše transparenty a vlajky. 

Podařilo se mu zničit jeden náš textilní transparent. 

V tu chvíli jsme proti němu vystoupili a snažili jsme se mu zabránit v ničení 
našich věcí. 

Tento zbabělec si vybral nejzranitelnější osobu z nás, takřka 85 letou paní 
Libušku G. (pozorní čtenáři si možná vzpomenou, že na KOSE jednou 
publikovala o II. WW, kdy očima malé dívenky popsala konec války v Brně). 

Paní Libušku mladík tvrdě srazil k zemí a když viděl, že jsme proti němu 
vystoupili všichni a na naši stranu se přidali i věřící z církve Potter house, dal se 
na útěk. 

Paní Libuška se po tvrdém pádu nemohla hýbat a tak jsme okamžitě zavolali 
záchrannou službu 158 a městskou policii. 

Záchranný systém zafungoval na jedničku, za několik minut přijela sanitka a 
policie. 

Paní Libuška ve velmi špatném stavu byla odvezena na urgentní příjem 
chirurgie do FN Bohunice. 

Policie velmi aktivně vše šetřila, naštěstí jsme udělali tři fotografie agresora a 
okamžitě po něm vyhlásili pátraní přes kamerový systém. 

Já jsem evidován jako svolavatel, policie nadále bude komunikovat se mnou a 
pro případ soudu jsem zaregistrován jako svědek. 



Zítra se budeme snažit zjistit další podrobnosti ohledně stavu paní Libušky a 
pokud to půjde, v neděli jí půjdeme navštívit do nemocnice. 

Já osobně se domnívám, že tato akce nebyla organizována, ale že to byl čin 
osamělého zoufalce, který mě připadal pod vlivem drog, protože se choval 
vyloženě psychoticky. 

Někteří z nás však jsou názoru, že tento člověk byl na nás poslán, aby nás 
vystrašil, rozbil naše shromáždění  a přestali jsme protestovat. 

V tuto chvíli je můj názor, že i přes zranění jedné z nás, které může být i velmi 
vážné,  musíme pokračovat v protestu, který trvá dvacátý měsíc a nemá v 
Evropě svoji délkou obdoby. 

Děkujeme všem, kteří nám drželi a drží palce v našem protestu a zároveň 
bychom byli rádi, kdyby se k nám přidali další lidé, především mladších ročníků, 
aby jsme příště stáli na svém místě odhodláni protestoval a ještě ve větším 
počtu. 

To je jediná odpověď případným organizátorům rozbití našeho protestu!!!! 

Řezníček 


